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Algemene Ledenvergadering LVV – 24 mei 2019 
Locatie : De Schakel (Oranjelaan 10, 3862 CX Nijkerk) 

Aanvang : 13.30 uur 

Eindtijd : 15.00 uur 

 

Aanwezig bestuur:  

Margriet Maris (voorzitter), Jaap Waverijn, Inge te Brake en Gerda Arends 

Aanwezig secretariaat: 

Edith Terschegget (verenigingsmanager) en Gitta Vis (verslag) 

Aanwezig leden: 

Zie getekende presentielijst 

 

 

VERSLAG 
 

1. Welkom, opening en vaststelling agenda 

Margriet opent de vergadering om13.30 uur en heet de aanwezigen van harte welkom. 

Leo ten Brink wordt speciaal welkom geheten op zijn eerste ALV, die hij aanwezig is als 

erelid van LVV. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Mededelingen / verenigingszaken 

Activiteiten 2018 – externe contacten – inhoudelijk 

Margriet geeft een toelichting op de activiteiten die in 2018 in gang zijn gezet c.q. zijn 

gerealiseerd. De opsomming van de activiteiten is ook te vinden in het jaarverslag 2018. 

 

Peter Clark geeft zijn complimenten voor het jaarverslag en merkt op dat het nog niet 

digitaal op de website beschikbaar is. Dit komt omdat de gedrukte versie zojuist van de 

drukker is ontvangen. De digitale versie zal zo snel mogelijk op de website geplaatst 

worden. 

 

Jubileum 2019 

De LVV bestaat dit jaar 20 jaar. Elk kwartaal zal hieraan, op verschillende wijze, 

aandacht worden besteed. 

Zo zal op 24 juni 2019 het 1.350e certificaat aan een LVV gecertificeerd 

Vertrouwenspersoon worden uitgereikt.  

 

Geassocieerd partner, al drie! 

In vorige ALV heeft het bestuur een voorstel gedaan voor “geassocieerd lidmaatschap”. 

Hierop kwamen vragen over hoe dit in de statuten vastgelegd moet worden. Ook was 

het lastig te regelen met betrekking tot de rechten van leden. 

Daarom heeft het bestuur gesloten om “geassocieerd partner LVV” te introduceren. 

Er zijn inmiddels drie organisaties die te kennen hebben gegeven dit graag te willen, 

namelijk: Bezemer & Schubad, Peter Fijbes en NOC*NSF. 

Margriet Maris zal de contacten met geassocieerde partners onderhouden. 

 

Commissie van Toezicht 

Van twee leden van de Commissie van Toezicht is afscheid genomen wegens 

pensionering en het feit dat het lidmaatschap is opgezegd. 

 

 

Het bestuur draagt twee nieuwe leden voor om te benoemen: 
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Theo de Bruyn 

Bernadette Ouwerkerk 

De vergadering gaat hier (per acclamatie) mee akkoord. 

 

Commissie van Beroep 

Berna Wisman heeft afscheid genomen van de Commissie van Beroep. 

Het bestuur draagt Aynur Stockman voor als haar opvolgster. 

De vergadering gaat hier (per acclamatie) mee akkoord. 

 

Beleid ten aanzien van relaties (ter informatie) 

Het bestuur heeft een notitie opgesteld om vast te leggen hoe om te gaan met 

aanbiedingen van derden die mogelijk interessant zijn voor de leden. 

Het voorstel wordt aangenomen. 

 

3. Verslag ALV d.d. 30 november 2018 

Er zijn geen opmerkingen of wijzigingen op het verslag. Het verslag wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

4. Financiën 

Realisatie 2018 

Jaap Waverijn (penningmeester) geeft een korte toelichting op de cijfers. 

 

Verslag kascommissie 

De kascommissie is op 2 mei 2019 bijeen geweest en heeft de financiële stukken over 

het jaar 2018 gecontroleerd en in orde bevonden. “Zowel administratief als beleidsmatig 

kon adequaat antwoord gegeven worden op de gestelde vragen. Een en ander geeft het 

beeld van zorgvuldig handelen, waarmee wij betrokkenen complimenteren” 

 

De leden van de kascommissie adviseren de ledenvergadering om décharge te verlenen 

aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid. 

De vergadering stemt hier unaniem mee in. 

 

Benoeming nieuwe kascommissie 

Cees Dalebout treedt af als lid van de kascommissie. Marianne van der Meulen blijft nog 

een jaar in de kascommissie. 

Ada Hendriks meldt zich aan als nieuw lid van de kascommissie. 

 

5. Stand van zaken certificeren / accrediteren opleidingen 

Termijnen verlengd van BNS en Basisopleiding (ter informatie) 

Per 1 januari 2019 zijn de accreditatietermijnen aangepast. De accreditatietermijn van 

de basisopleiding is verlengd van 3 naar 4 jaar. De accreditatietermijn van de BNS is 

verlengd van 2 naar 3 jaar.  Dit geldt voor accreditaties die vanaf 1 januari 2019 worden 

afgegeven. 

 

VP-OO/VP-I op termijn LVV gecertificeerd VP 

Het bestuur is van mening dat een LVV gecertificeerd vertrouwenspersoon niet alleen 

kennis van ongewenste omgangsvormen moet hebben, maar ook kennis van integriteit. 

 

De opleidingen moeten hierop nog aangepast worden zodat de duur van een 

basisopleiding minimaal 4 dagen wordt.  

Er komt een overgangstermijn zodat opleiders tijd hebben om hun basisopleiding aan te 

passen / te herschrijven. In juni zal met opleiders hierover gesproken worden,  zodat dit 

in het najaar in werking gesteld kan worden. 
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Maaike Mentink geeft aan dat zij hier anders naar kijkt. Wat haar betreft gaat het 

bestuur een stap te snel. Het beroepsprofiel  VP-I is nog niet vastgesteld. Dat moet eerst 

gebeuren. Er moeten meer stappen ingelast worden om tot zover te komen. 

 

Peter Clark vraagt waarom dit met opleiders wordt besproken? Het Huis van 

Klokkenluiders heeft definities vastgesteld. 

Volgens hem zijn VP-O en VP-I zijn juridisch gezien twee verschillende dingen.  

 

Hoe ziet de overgangsregeling eruit? Kan het zo zijn dat tijdens de overgangsregeling 

gecertificeerden een certificaat hebben die nog geen I hebben? Hoe wordt dat zichtbaar? 

 

Leo ten Brink vraagt hoe het zit met het opstellen van de eindtermen VP-I. Het bestuur 

was hiermee bezig, maar lijkt nu een andere kant op te gaan. 

Een VPI heeft meer juridische kennis nodig. Betekent dit dat wanneer je alleen VP-O of 

alleen VP-I wilt zijn, je niet meer gecertificeerd kunt zijn/worden? 

 

Esther Lammers merkt op dat, al heb je straks een basisopleiding VP-OO + I gedaan, 

het voor kan komen dat je VP-I niet praktiseert. Juridisch verandert er vaak veel, men 

moet wel op de hoogte blijven. 

 

Meine Willem Dijkstra merkt op dat integriteit afhankelijk is van hoe bedrijven de CAO 

hanteren. Kennis van integriteit is volgens hem absoluut noodzakelijk maar is wel CAO 

gebonden. 

Je wilt als vertrouwenspersoon verschoond blijven dat als iemand iets over fraude meldt, 

je de naam van die persoon niet door hoeft te geven. 

 

Gerard Dijkstra heeft een verdiepingscursus integriteit gevolgd. Deze cursus ging veel 

dieper in op integriteit, dan zoals die nu wordt voorgesteld. 

 

Volgens Inge te Brake laat de praktijk zien dat veel organisaties de functie van 

vertrouwenspersoon een combifunctie vinden. Dat maakt het voor werknemers duidelijk 

bij wie ze moeten zijn. Uitzondering hierop zijn banken en politie.  

 

Theo de Bruyn vindt het door ontwikkelen van uitbreiding van kennis van een 

vertrouwenspersoon een winst.  

 

In gesprekken met het Huis voor Klokkenluiders is heel duidelijk naar voren gekomen 

dat de vertrouwenspersoon kennis moet hebben van Integriteit en dat zij ook uitgaan 

van één vertrouwenspersoon. Natuurlijk kan die persoon zich verder “specialiseren” door 

een verdieping aan te brengen in OO of I. 

 

Het bestuur concludeert dat hier nogmaals over nagedacht moet worden en neemt het 

voorstel terug. In de volgende ALV zal dit wederom geagendeerd worden. 

 

6. Website / Communicatie 

Jaarverslag 2018 

Het gedrukte jaarverslag over 2018 is beschikbaar en wordt aan de aanwezigen 

uitgedeeld. Binnenkort zal de digitale versie op de website geplaatst worden.  

Volgend jaar zal het jaarverslag in een andere vorm worden uitgebracht. Hoe, daar 

wordt nog over nagedacht. 

 

Intervisiewebsite - stand van zaken 

Het was even zoeken en het secretariaat krijgt nog veel vragen, maar door de bank 

genomen is het bestuur tevreden met hoe het nu werkt. 
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Het is voor vertrouwenspersonen makkelijker om een groep te zoeken en er kan digitaal 

een bewijs van deelname naar de deelnemers verzonden worden.  

 

Er was enige verwarring over het minimum en maximum aantal deelnemers. Dit is nu 

aangepast (de certificatieregeling wordt gehanteerd) op de website naar minimaal 4, 

maximaal 10 deelnemers. In de herdruk van de intervisiegids zal dit meegenomen 

worden. 

 

Er is de mogelijkheid om “Intervisiedeelnemer zonder LVV-lidmaatschap” te worden. Dit 

is voor niet-leden die gecertificeerd zijn en dus LVV intervisie moeten volgen. 

 

Er zijn ter vergadering nog vragen en opmerkingen over het gebruik van de 

intervisiewebsite. We verzamelen dit en zullen bekijken óf en hoe hier wat aan gedaan 

kan worden. 

 

Uitbreiding website betere zoekfunctie externe VP 

De zoekfunctie externe vertrouwenspersonen is uitgebreid. Men kan nu op meerdere 

zaken zoeken (provincie, expertise etc.). 

 

Themabijeenkomsten 

De bijeenkomsten lopen goed. Er zijn positieve ervaringen gedeeld door deelnemers aan 

de themabijeenkomst Facilitator Intervisie.  

Er volgen dit jaar nog een paar themabijeenkomsten.  

 

Jubileumacties 

Op 23 juni 2019 bestaat LVV 20 jaar. Daarom wordt op 24 juni 2019 het 1.350e 

certificaat feestelijk uitgereikt. 

Er wordt dit jaar op 22 november een jubileumcongres georganiseerd, er zal een glossy 

verschijnen en het bestuur is bezig met het samenstellen van een “hulp-kit” voor 

nieuwe/startende vertrouwenspersonen.  

 

In het najaar zal er een College Tour/masterclasses worden georganiseerd waarin 

allerhande onderwerpen en materie worden behandeld, die niet in de opleiding zitten.  

 

We zijn bezig met het ministerie om een onderzoek onder leden te houden over 

positionering. Dit is in het verlengde van wat het ministerie en het Huis voor 

Klokkenluiders hebben gedaan. 

Vervolgens zullen we de pers (media, Nieuwspoort) opzoeken om de resultaten te delen. 

  

In het najaar wordt een artikel gepubliceerd over “zoenen op de nieuwjaarsreceptie”. 

 

Jubileumcongres 22 november 2019 

Het congres zal anders dan anders worden. We proberen om nog voor de zomer de 

contouren uit te zetten.  

Het jubileumcongres zal gehouden worden in Den Bosch. Toegangsprijs voor LVV-leden 

zal € 125,= (excl. BTW) worden. 

 

Vanuit de zaal wordt gevraagd waarom van de locatie “Hart van Holland” wordt 

afgestapt. Dit is omdat het bestuur de leden tegemoet wil komen wat betreft de 

wisseling van locatie.  Dit vindt de persoon in kwestie niet erg, want er stonden er bij 

Hart van Holland twee beelden van mannen in lendendoek. Dat vond hij zeer ongepast.. 

 

Theo de Bruyn is er voorstander van om ook de locatie van de ALV te rouleren.  
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Leo ten Brink heeft zich blauw geërgerd aan de uitzendingen van “M” over UVA, 

hoogleraar die 15 jaar lang over de schreef ging. 

Wie gaat er aan de bel trekken om dit aan te kaarten omdat dit misleidende informatie 

is? Inge en Margriet zijn beiden benaderd om een tegengeluid te geven. We reageren 

actief, maar we worden niet altijd gevraagd om aan te schuiven.  

 

7. Portefeuille Zorg, Onderwijs & Sport 

Stand van zaken 

In april zijn er twee bijeenkomsten geweest. Een met mensen die aan de slag willen met 

sport, de andere met mensen uit het onderwijs. De deelnemers kwamen uit het hele 

land naar deze bijeenkomsten, die in Nijkerk werden gehouden. Hieruit zijn twee 

enthousiaste commissies samengesteld. De commissies gaan nu aan de slag en zullen in 

de ALV in het najaar verslag uitbrengen. 

 

Zorg / CVP / BeVeZo 

De wet “Zorg en Dwang” zal per 1-1-2020 ingaan. Daaruit vloeit voort dat de CVP een 

wettelijke positie krijgt.  

We willen als LVV graag ook de CVP aan ons binden. Het bestuur is hierover in gesprek 

met BeVeZo. De LVV wil er zijn voor alle vertrouwenspersonen, dus ook voor 

cliëntvertrouwenspersonen. 

 

Wat is verschil tussen VP en CVP? 

Het lijkt in eerste instantie identiek, maar een CVP gaat over een kwetsbare groep 

mensen met vaak vrijheid beperkende maatregelen en daarom willen ze een CVP 

spreken. Je hebt te maken met andere wet- en regelgeving, maar het functieprofiel blijft 

vrijwel identiek. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

Margriet hoopt dat alle aanwezigen weer zijn bijgepraat. Het bestuur zal alle reacties 

meenemen, met name over VP-I, en hiermee aan de slag gaan. 

 

GroenLinks is voornemens om binnenkort een wetsvoorstel in te dienen over de positie 

van de vertrouwenspersoon in de Arbowet. Het bestuur mocht hierop reageren. 

Binnenkort is er een vervolggesprek.  

Waarschijnlijk zal dit in juni ingebracht worden bij besprekingen met de staatssecretaris. 

 

Leo ten Brink is de draad over het onderwerp diversiteit kwijt. 

We willen als vereniging iedereen vertegenwoordigen. We hadden hiervoor een 

bestuurslid op het oog, maar hij heeft besloten om toch niet toe te treden in bestuur. 

Margriet heeft dit nu in haar portefeuille en zal hierover o.a. met de opleiders sparren. 

 

Leo meldt verder dat hij het bijzonder vond om de ALV van de andere kant mee te 

maken. Het voelt onwennig, maar hij complimenteert het bestuur voor hun goede werk. 

 

Maaike Mentink wil iedereen bedanken die op een of andere manier iets voor de 

vereniging doet (in een commissie, werkgroep of bijvoorbeeld de helpdesk.) 

“Met elkaar maken we de vereniging”. 

 

José van Leeuwen vraagt wat “MKB” in het profiel is. In het verleden was LVV lid van 

MKB Nederland voor de externe VP’s. Met dit vinkje in het profiel kon men aangeven of 

LVV gegevens mochten doorgeven aan MBK. Het lidmaatschap voegde niets toe voor de 

leden. De overeenkomst met MKB is inmiddels beëindigd. Het vinkje zal worden 

verwijderd. 
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Zij zou ook graag wat uitgebreidere informatie willen over “Extra activiteiten” voor de 

hercertificering. Wat valt daaronder en hoe bereken je de uren. 

Inge geeft aan dat hier nogmaals naar gekeken zal worden. 

 

Met het opheffen van de VAR heeft LVV overeenkomsten opgesteld die goedgekeurd zijn  

door de belastingdienst.  

Moeten deze ge-update worden na 3 jaar? Het bestuur zal dit nakijken en indien nodig in 

gang zetten. 

 

Peter Clark complimenteert het bestuur voor hun inzet. Hij vind het 20-jaar logo erg 

mooi. Hij wil het bestuur graag meegeven om na te denken of LVV een ledenvereniging 

of een beroepsvereniging is. 

 

Johan Baas wil graag melden dat hij als vrijwilliger bij een COC Team van 

vertrouwenspersonen in Amsterdam werkt. Ze hebben eindelijk de plek in het team in 

kunnen door iemand met een niet westerse achtergrond. 

 

Niks meer aan de orde zijnde bedankt Margriet de aanwezigen voor hun bijdrage en 

aanwezigheid en sluit de vergadering om 15.00 uur. 


